※ 停車場通告※ 新世界大廈停車場

敬啟者:

【2025 年平安夜及聖誕日特別交通及運輸安排】

根據運輸署公告,為配合 2025 年平安夜及聖誕日的特別交通及運輸安 排,安蘭街將會於 2025 年 12 月 24 日下午 2 時至 2025 年 12 月 25 日上午 5時期間封閉,禁止所有車輛駛入。因此本停車場將於2025年12月24日 下午2時至2025年12月25日上午5時期間實施以下臨時交通安排。

1. (安蘭街)停車場入口封閉

2. (雪廠街)停車場出口改為臨時出/入口使用

懇請各位駕駛人士加倍注意,如有任何疑問,請致電2905-1265查詢。

此致

中環新世界大廈停車場用戶

富城停車場管理有限公司 2025年12月18日

Date

18 December 2025

To Users of New World Tower Car Park

SPECIAL TRAFFIC AND TRANSPORT ARRANGEMENTS FOR CHRISTMAS EVE AND CHRISTMAS DAY 2025

Dear Patron(s),

According to the transport department notice, to facilitate special traffic and transport arrangements for the Christmas Eve and Christmas Day 2025, On Lan Street will be closed to all vehicular traffic during the period from 2:00 pm on 24 December 2025 to 5:00 am on 25 December 2025. Therefore, the following temporary traffic arrangements will be implemented from 2:00 pm on 24 December 2025 to 5:00 am on 25 December 2025:

- 1. Temporary closed of the car park entrance (On Lan Street).
- 2. The car park exit (ICE House Street) will be temporarily served as the egress and ingress.

Thank you for your attention and we apologize for any inconvenience caused, for enquiry please call 2905-1265.

Yours faithfully, **Urban Parking Limited**





